
Protokół Nr 33

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło 
się w dniu 7.06. 2017r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 8 30 - 1 130 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisji
3. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji
4. Misztal Mariusz -  członek komisji
5. Rasiński Tomasz -  członek komisj i

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Zenon Zadrożny Z-ca Wójta, p. Marcin
Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa, p. Tadeusz Ziółkowski -  sołtys wsi Chajęty 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i 

przedstawił porządek posiedzenia.

1. Sprzeciw mieszkańców miejscowości Chajęty w sprawie przystanku dla dzieci.
2. Budowa nowych linii oświetleniowych na terenie gminy
3. Sprawy różne.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1 Nawiązując do sprzeciwu części mieszkańców Chajęt przeciwko lokalizacji przystanku 
przy ulicy Wspólna 81 z którego korzystać będą dzieci dowożone autokarem szkolnym do 
szkół Przewodniczący Komisji poinformował, że na poprzednim posiedzeniu Komisja 
zapoznała się z przedmiotową lokalizacją.
Pan Andrzej Marcinkiewicz wniósł o zniesienie tego punktu z porządku obrad motywując 
tym, że nie zostało zwołane w tej kwestii zebranie wiejskie jak również zainteresowani nie 
zostali powiadomieni o terminie posiedzenia Komisji.
Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy przewodniczący poinformował że informacja co do 
terminu komisji była ogłoszona na stronie UG , przeczytał również podania radnego 
Sławomira Rosy w którym zawarta jest propozycja rozmieszczenia przystanków w 
miejscowości Chajęty. Propozycja poparta została 120 podpisami.
p. Ziółkowski Tadeusz -  wyjaśnił, że nie widział potrzeby zwołania zebrania wiejskiego w' tej 
sprawie. W ubiegłych lat przystanek był w tym miejscu. Z uwagi na wykonane roboty i 
poniesione koszty powinien zostać w tym miejscu.
Po wysłuchaniu wypowiedzi sołtysa i przedyskutowaniu tematu Komisja uznała sprzeciw 
mieszkańców wsi jako bezzasadny.
Ad. 2 Pan Marcin Szerszenowicz -  przedłożył wykaz miejscowości i wstępną wycenę 
kosztów związanych z budową nowych linii oświetleniowych.
Przewodniczący Komisji odczytał podanie skierowane do Komisji w kwestii dotyczącej 
wybudowania oświetlenia ulicznego na ul. Lazurowej w Dąbrówce.
Z uwagi na ustalony na rok bieżący harmonogram zadań inwestycyjnych w tym zakresie 
Komisja uznała, że podanie będzie rozpatrywane przy ustalaniu zadań inwestycyjnych na 
rok 2018.
W dalszej części posiedzenia Komisji została przedstawiona projekcja przez przedstawiciela 
Firmy Greenie Sp. z o.o. Sp. k. zakładająca pełne finansowanie inwestycji wymianę opraw 
oraz spłatę w 100% wyłącznie z oszczędności (ESCO). Projekcja została przedstawiona w 3 
wersjach które stanow ią załącznik do protokołu.



Godz. 9 45 Komisja wyjechała w teren aby zapoznać się z lokalizacją nowych linii oświetlenia 
ulicznego.
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